
§běrný dvůr dostal nové
kontejnery. A také nakladač
Hultopeče - U konc€ ie druhá fáze vzniku sběrné
ho dvoía v Hu§toP€čich. Misto už mohou ob}.valeté
plně využívaL s úhradou nákladů pomohla evrop
ská dotace, ,,K rozšířeni jsme přisloupili Z důvodu,
že kaPacita z první etapy byia již zcela vyrita, Po
třebovali isme Zvětšit píostoíy a íozšlřeni nám při
neslo na\,ýšeni kapacity asi o čtyři sta tun stlira
ných odpadů za rok," uvedl ondřej Němeček z od
boru životniho pro§tředi, Tamni kontejnery jsou
nově zastř€šené, Přacovnlci navít !ryužlvaji naklá
dač, o§m v€lkoobj€mových kontejnerů či buňku s
toáletou, V budoucnu Hustopečští uvažuji o polo
ženi asfaltového povrchu, chtějí také ještě posu,
nout bránu, aby dvúr oddělili od zázemí MěstskýCh
služ€b Dvůř i€ otevř€nv itvň dnv v tvdnu ítivl, 
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